
ПРОТОКОЛ №17 

засідання колегії міської ради 

 

від 08.10.2018р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 15 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Т.Калюжна, 

О.Певнєв, А.Кветко, С.Мельник, Л.Головко, Ю.Вавринюк, Л.Герасимчук, І.Ковальчук, 

А.Собко, І.Добжанський. 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, А.Ярова, В.Триняк. 

Запрошені: В.Гончарук – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Бондаренко – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського голови, 

С.Ямчук – начальник фінансового управління, Л.Стародуб – завідувач відділу 

бухгалтерського обліку, планування та звітності, Н.Плеканець – завідувач відділу 

енергоменеджменту, Ю.Шкабура – завідувач відділу з питань оборонно-мобілізаційної і 

режимно-секретної роботи та взаємодії з правоохоронними органами, Р.Сухораб – начальник 

Державної установи «Хмельницький слідчий ізолятор», О.Роо – начальник управління 

патрульної поліції в Хмельницькій області, С.Ремез – начальник управління молоді та 

спорту, А.Ромасюков – начальник управління культури і туризму, Б.Ткач – начальник 

управління охорони здоров’я, С.Воронецький – начальник управління праці та соціального 

захисту населення, Т.Старук – завідувач відділу внутрішнього контролю, М.Трещов – 

начальник управління комунального майна, О.Новодон – начальник управління економіки, 

В.Новачок – начальник управління житлово-комунального господарства, В.Паламарчук – 

директор Хмельницького комунального підприємства «Електротранс», В.Кавун – директор 

міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал», О.Боднарчук – в.о. директора 

комунального підприємства «Парки і сквери міста Хмельницького», М.Крентовський – 

директор міського комунального підприємства «Муніципальна телерадіокомпанія «Місто», 

О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, 

І.Мельничук – депутат міської ради, Л.Демчук – завідувач юридичного відділу. 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової двадцять п’ятої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради наступних 

питань: 

2.1. Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 04.07.2018 року №20 (за 

пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації); 

2.2. Про затвердження передавального акту Хмельницької змінної середньої 

загальноосвітньої школи ІІ-ІІІ ступенів №2 (за пропозицією постійної комісії з питань 

охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації); 

2.3. Про зміну типу та перейменування Хмельницької спеціалізованої загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів №15 імені Олександра Співачука (за пропозицією постійної комісії з 

питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації). 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного 

Перше питання «Про внесення змін до бюджету міста Хмельницького 



на 2018 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує по головному 

розпоряднику бюджетних коштів – управлінню житлово-комунального 

господарства Хмельницької міської ради збільшити призначення 

бюджету розвитку по КПКВ 1217461 для проведення капітального 

ремонту вул.Підлісної на 100,0 тис.гривень за рахунок зменшення 

призначень головного розпорядника бюджетних коштів – фінансового 

управління Хмельницької міської ради по КПКВ 3718700 «Резервний 

фонд». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує В межах передбачених призначень загального 

фонду головного розпорядника бюджетних коштів – Департаменту 

освіти та науки Хмельницької міської ради по КПКВ 0611020 

здійснити наступний перерозподіл: 

- збільшити призначення на суму 500,0 тис.грн. для проведення 

поточного ремонту покрівлі, спортзалу, електропроводки СЗОШ №1 

(КЕКВ 2240) за рахунок економії призначень на придбання 

одномісних комплектів парт (КЕКВ 2210). 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

Пропоную по головному розпоряднику бюджетних коштів - 

управлінню житлово-комунального господарства Хмельницької міської 

ради збільшити призначення бюджету розвитку по КПКВ 1216030 на 

суму 100 257.00 гривень для виготовлення проектно-кошторисної 

документації на капітальний ремонт парку «Молодіжний» по вулиці 

С.Бандери в м.Хмельницькому за рахунок зменшення призначень 

головного розпорядника бюджетних коштів - управління економіки 

Хмельницької міської ради по КПКВ 2717610, передбачені на 

реалізацію в 2018 році «Програми розвитку підприємництва 

м.Хмельницького на 2017-2018 роки» для проведення міжнародного 

інвестиційного бізнес – форуму. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть пропозиції? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення навчально-виховному комплексу №10 

м.Хмельницького пільги по сплаті земельного податку в жовтні-грудні 

2018 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження звіту про використання коштів цільового фонду 

Хмельницької міської ради за 1 півріччя 2018 року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до плану роботи Хмельницької міської ради на 

друге півріччя 2018 року». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Положення про постійні комісії». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження «Звіту про виконання Плану дій зі сталого 

енергетичного розвитку міста Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Концепції системи енергетичного менеджменту 

міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує відкоригувати дати – терміни виконання заходів, зазначених 

в Концепції. 

Які будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до «Програми шефської допомоги військовим 

частинам Збройних Сил України, національної гвардії України, які 

розташовані на території м.Хмельницького на 2018-2019 роки», 

затвердженої рішенням двадцятої сесії міської ради від 31.01.2018 року 

№2». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до «Програми щодо забезпечення належних 

комунально-побутових умов засуджених та осіб, узятих під варту, які 

утримуються в Хмельницькому слідчому ізоляторі на 2017-2020 роки», 

затвердженої рішенням 15 сесії міської ради від 31.05.2017 року №6». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Комплексної програми профілактики, 

попередження адміністративних правопорушень та покращення 

забезпечення громадського правопорядку для жителів міста 

Хмельницького на 2016-2020 роки, затвердженої рішенням 9-ої сесії 

міської ради від 26.10.2016 року №7». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять першої сесії міської ради від 

11.04.2018р. №26». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Положення про управління 

культури і туризму Хмельницької міської ради та затвердження 

Положення у новій редакції». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до міської Програми «Здоров’я 

хмельничан». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування військовій 

частині А2339 медичного обладнання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять другої сесії Хмельницької 

міської ради від 04.07.2018 року №6». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення Хмельницького комунального підприємства 

«Профдезинфекція». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про діяльність аукціонної комісії для 

продажу об’єктів малої приватизації комунальної власності 

територіальної громади м.Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує включити до складу аукціонної комісії для продажу об’єктів 

малої приватизації комунальної власності територіальної громади 

м.Хмельницького представника від постійної комісії з питань 

планування, бюджету, фінансів та децентралізації. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує включити до складу аукціонної 

комісії для продажу об’єктів малої приватизації комунальної власності 

територіальної громади м.Хмельницького представника від постійної 

комісії з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції, а саме Мельника Станіслава Геннадійовича. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонують включити до складу аукціонної комісії для 

продажу об’єктів малої приватизації комунальної власності 



територіальної громади м.Хмельницького представника від кожної 

депутатської фракції (за бажанням). 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує Включити до складу аукціонної комісії для 

продажу об’єктів малої приватизації комунальної власності 

територіальної громади м.Хмельницького депутатів міської ради. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Програми економічного та соціального розвитку 

міста Хмельницького на 2018 рік». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в оренду виконавчому комітету Хмельницької міської 

ради нежитлових приміщень міської комунальної власності». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення тридцять сьомої сесії міської ради від 

30.04.2014 №14». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розірвання договору тимчасового безоплатного користування 

нежитловим приміщенням та втрату чинності підпункту рішення сесії 

Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в суборенду частини нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Трудовій,11». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по Львівському шосе,51». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Проскурівського 

підпілля,71 (спілка АТО)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Проскурівського 

підпілля,71 (кінематографісти)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Грушевського,88». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є протокольне 

доручення. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонують Протокольно 

доручити управлінню комунального майна включити нежитлове 

приміщення по вул.Грушевського,88 загальною площею 27,4 кв.м. в 

перелік вільних приміщень міської комунальної власності, що можуть 

бути передані в оренду. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Зарічанській,18/2». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішень сесій міської ради та втрату чинності 

рішення сесії міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Зарічанській,6/1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в підпункт рішення виконавчого комітету від 

09.04.2015 року №275». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішень сесій міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про приватизацію об’єкта малої приватизації – нежитлової будівлі 

гаражів, майстерень на вул.Подільській,10/1А». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про приватизації об’єкта малої приватизації – нежитлової будівлі на 

вул.Озерній,3». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Водопровідній,9А». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в погодинне тимчасове безоплатне користування 

нежитлового приміщення міської комунальної власності по 

вул.Подільській,111». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в суборенду частини нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Чкалова,20/1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу в суборенду частини нежитлового 

приміщення міської комунальної власності в будівлі по 

вул.Козацькій,54». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності по вул.Грушевського,74/1». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує зменшити термін тимчасового безоплатного 

користування до 1 року. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про покращення екологічного стану довкілля м.Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми поводження з небезпечними  відходами у 

м.Хмельницькому на 2018-2019р.р.». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на передачу трактора Беларус-82.1 з відвалом та 

щітковим обладнанням у тимчасове безоплатне користування 

товариству з обмеженою відповідальністю «Житлово-експлуатаційне 

об’єднання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Управляюча 

муніципальна компанія «Озерна» Хмельницької міської ради на 

передачу інструменту для косіння трави (Мотокоса STIHL FS 250) в 

кількості 2 (дві) штуки у тимчасове безоплатне користування 

товариству з обмеженою відповідальністю «Житлово-експлуатаційне 

об’єднання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про залишення житлового комплексу гуртожитку на 

вул.Інститутській,8 (перший під’їзд) у статусі гуртожитку та надання 

дозволу на приватизацію його жилих і нежилих приміщень». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про залишення житлового комплексу гуртожитку для проживання 

малої сім’ї в будинку №35 на вул.Івана Франка в м.Хмельницькому 

(реконструкція нежитлового приміщення) у статусі гуртожитку та 

надання дозволу на приватизацію його жилих і нежилих приміщень». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцятої сесії міської ради від 

31.01.2018 №19». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення поточних індивідуальних технологічних 

нормативів використання питної води Публічному акціонерному 

товариству «Українська залізниця» (для виробничого підрозділу 

«Жмеринське територіальне управління» філії «Центр будівельно-

монтажних робіт та експлуатації будівель та споруд»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Програми утримання та розвитку житлово- 

комунального господарства та благоустрою м.Хмельницького на 2017-

2020 роки, затвердженої рішенням позачергової десятої сесії 

Хмельницької міської ради від 29.12.2016 року №6 зі змінами від 

25.10.2017 року №9». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення (зменшення) розмірів статутних капіталів та 

затвердження нової редакції статутів комунальних унітарних 

підприємств Хмельницької міської ради». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує внести зміни в пункт 13 проекту 

рішення, замінивши слова «виконуючому обов’язки директора 

Хмельницького комунального підприємства “Спецкомунтранс” 

Ю.Мисливченку» на слова «директору Хмельницького комунального 

підприємства “Спецкомунтранс” О.Зіміну». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення шостої сесії міської ради №37 від 

18.05.2016 «Про затвердження Програми розвитку міського 

електротранспорту м.Хмельницького на 2016-2020 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу Хмельницькому комунальному підприємству 

«Електротранс» на укладання договору про надання овердрафтового 

кредиту». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про збільшення розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження нової редакції 

статуту міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Правил приймання стічних вод до системи 

централізованого водопостачання м.Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Парки і сквери 

міста Хмельницького» на безоплатну передачу тварин». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд місцевої ініціативи членів ініціативної групи ЖБК 

“Подільський край» щодо відповідності декларації про здачу 

багатоквартирного житлового будинку від 2015 року по 

вул.Подільській,58 наявним умовам проживання». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) (Кучер)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) (Смірнов)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) (Лайтер)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження?  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок (Захарчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує виключити пункт 3 додатку 1 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок за давністю 

користування (набувальна давність) (Бровчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- визнати таким, що втратив чинність пункт 2.90 рішення 

виконавчого комітету Хмельницької міської ради від 16.05.1991р. 

№106-А, згідно витягу з протоколу №60 від 18.04.2018р. постійної 

комісії з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

додаток 1 проекту рішення пунктом 43 наступного змісту: 

- надати громадянину Скубському В’ячеславу Станіславовичу дозвіл 

на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки за давністю користування (набувальна давність) з метою 

передачі у власність для ведення особистого селянського 



господарства по вул.Сонячній,37, площею 1000 кв.м. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянину дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки за давністю 

користування (набувальна давність) (Редванський)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, внесення змін та втрату чинності 

(Божок)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, внесення змін (Іщенко)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам, 

внесення змін (Олексюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення (Гоголь)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам, 

внесення змін та втрату чинності (Воронов)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду громадянам 

(Кирилюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення (Макаришин)». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення (Музика)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення додатком 2 наступного змісту: 

- затвердити громадянці Кухар Олександрі Микитівні технічну 

документацію із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) з метою передачі у 

власність для ведення особистого селянського господарства по 

прв.1-му Трудовому,17 площею 966 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

проект рішення додатком 3 наступного змісту: 

- затвердити громадянці Шевчук Вірі Броніславівні проект 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки з метою передачі її 

у власність по прв.Першотравневому,16-А, площею 1000 кв.м в 

зв’язку із зміною цільового призначення з «01.07-для городництва – 

землі сільськогосподарського призначення» на «01.03-для ведення 

особистого селянського господарства – землі 

сільськогосподарського призначення». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Чалий)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Данілов) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Лабога)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує виключити пункт 2 додатку 4 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 



щодо відведення земельних ділянок (Побережна)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, внесення змін (Шевчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок та 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Кропивницький)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості), внесення змін (Олійник)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 6 наступного змісту: 

- внести зміни до пункту 2 додатку 3 рішення 22 сесії Хмельницької 

міської ради від 04.07.2018 №51, у графі «Площа, м
2
», замінивши 

цифри «114» на цифри «1140», згідно із зверненням Кукури Ольги 

Володимирівни. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Демчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок (Марцонь)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) (Борщ)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 



Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує виключити пункт 2 додатку 2 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) (Когут)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 5 

проекту рішення пунктом 10 наступного змісту: 

- надати громадянину Тєлєгіну Олександру Олександровичу дозвіл на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в садівничому товаристві «Лезневе-1» площею 1100 кв.м з 

метою передачі у власність для ведення садівництва. 

Які будуть зауваження? 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують виключити пункт 2 додатку 12 з проекту 

рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) (Королюк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) (Андрушко)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування та права оренди частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) (Віннічук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянину, 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та надання земельної ділянки в оренду громадянам 

(Казмірчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки у власність громадянці 

(Заїка)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з метою передачі їх в постійне користування, оренду, 

технічних документацій із землеустрою щодо об’єднання та поділу 

земельних ділянок (МКП «Хмельницьктеплокомуненерго»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є попозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення додатком 6 наступного змісту: 

- надати Головному управлінню Національної поліції в Хмельницькій 

області дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки орієнтовною площею 6500 кв.м. по 

вул.Курчатова,120-Д для обслуговування автостоянки 

(штрафмайданчика) та запросити на колегію міської ради керівника 

ГУ НП в Хмельницькій області. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення 

(Домінова)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонують виключити пункт 1 додатку 2 з проекту 

рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) (МКА «Віола»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) (ХКТЕП 16896)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує Виключити пункт 1 з 

додатку до проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду (Осіпенко)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста, комісія з питань охорони 

здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації та комісія з 

питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

пропонують виключити пункт 2 додатку 2 з проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельною ділянкою шляхом 

розірвання договору оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду (ТОВ «Бас-Маркет»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості), надання земельних ділянок 

в оренду, постійне користування, внесення змін в рішення сесії міської 

ради, втрату чинності пункту рішення сесії міської ради та зміну коду 

КВЦПЗ земельних ділянок (Ляшенко)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками та 

надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки земельної ділянки зі зміною цільового призначення, технічних 



документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості), технічних документацій із 

землеустрою щодо поділу земельних ділянок та надання згоди на 

відновлення меж земельних ділянок (Відділ освіти)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити текстову 

частину проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи 

звернутися до Головного управління Держгеокадастру в 

Хмельницькій області щодо перенесення в архів земельної ділянки з 

кадастровим номером 6810100000:14:002:0084 площею 5600 кв.м. 

- доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

замовити розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) по вул.Курчатова,14/3, площею 200 кв.м., кадастровий 

номер 6810100000:14:002:0085 у зв’язку із необхідністю внесення 

змін у відомості про земельну ділянку до Державного земельного 

кадастру. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

додаток 5 проекту рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- надати Лисюк Нелі Григорівні дозвіл на поділ земельної ділянки по 

вул.Старокостянтинівське шосе,1/1Б площею 2145 кв.м. на 10 

земельних ділянок, а саме: діл.№1-385 кв.м., діл.№2-332 кв.м., діл 

№3-147 кв.м., діл.№4-146 кв.м., діл.№5-145 кв.м., діл.№6-144 кв.м., 

діл.№7-144 кв.м., діл.№8-143 кв.м., діл.№9-142 кв.м., діл.№10-

417кв.м. для обслуговування 9-ти зблокованих малоповерхових 

житлових будинків з окремими входами. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельною ділянкою та надання 

дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), поділ та 

об’єднання земельних ділянок (Центр по роботі з підлітками)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 6 

проекту рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- надати приватному підприємству «Мята» дозвіл на розробку 

технічної документації із землеустрою щодо об’єднання земельних 

ділянок по вул.Тернопільській,17/2 площею 663 кв.м кадастровий 

номер 6810100000:29:01:0010 та по вул.Тернопільській,17/1-Ж 

площею 477 кв.м., кадастровий номер 6810100000:29:01:0025. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, надання їх в оренду, постійне користування, погодження 

технічних документацій із землеустрою щодо поділу земельних 

ділянок та внесення змін і рішення сесії міської ради (Хмельницький 



коледж)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у зв’язку із зміною цільового призначення, проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання їх в 

оренду, постійне користування (АТ «Хмельницькобленерго»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- затвердити товариству з обмеженою відповідальністю «Авіатор-17» 

проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Пілотській,2/1, площею 5009 кв.м., кадастровий номер 

6810100000:06:001:0594 у зв’язку із зміною цільового призначення з 

«для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд будівельних організацій та підприємств – землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого 

призначення» на «для будівництва і обслуговування 

багатоквартирного житлового будинку з об’єктами торгово-

розважальної та ринкової інфраструктури – землі житлової та 

громадської забудови» 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

Пропоную доповнити додаток 1 проекту рішення пунктом 20 

наступного змісту: 

- затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул.Бандери (район міського пляжу) площею 26 047 кв.м., 

кадастровий номер 6810100000:33:001:0429 та передати її в оренду 

комунальному підприємству «Парки і сквери міста Хмельницького» 

на розташування парку «Молодіжний». 

-  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть пропозиції? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання їх в оренду, постійне користування, погодження 

технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки 

(ОА «Кордон»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 2 

проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 2 погодити товариству з обмежено відповідальністю 

торговельно-сервісний центр-ринок «Мівс» технічну документацію 

із землеустрою щодо поділу земельної ділянки по вул.Геологів,5-А, 

загальною площею 13 000 кв.м. на 3 земельні ділянки, а саме: 

діл.№1-5778 кв.м., діл.№2-222 кв.м., діл.№3-7000 кв.м.; 

- пунктом 3 погодити товариству з обмеженою відповідальністю 

«Астеліт Поділля» технічну документацію із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки по прв.Івана Франка,8, загальною площею 

17 921 кв.м. на 4 ділянки, а саме: діл.№1-4188 кв.м., діл.№2-7278 



кв.м., діл№3-5518 кв.м., діл.№4-937 кв.м. для будівництва і 

обслуговування багатоквартирного житлового будинку з об’єктами 

торгово-розважальної та ринкової інфраструктури 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

додаток 3 проекту рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул.Прибузькій,5/1-Б, площею 10 000 кв.м. та передати її в 

постійне користування комунальному підприємству по організації 

роботи міського пасажирського транспорту для будівництва і 

обслуговування паркінгів та автостоянок на землях житлової та 

громадської забудови (для будівництва та обслуговування паркінгу 

та автостоянки). 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує доповнити додаток 3 проекту 

рішення пунктом 4 наступного змісту: 

- затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по прс.Миру,103/3-А, площею 1362 кв.м. та передати її в постійне 

користування комунальному підприємству по організації роботи 

міського пасажирського транспорту для будівництва та 

обслуговування інших будівель громадської забудови. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради 

Доповнити текстову частину проекту рішення пунктами наступного 

змісту: 

- затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул.Вінницьке шосе,18 площею 389 324 кв.м. для розміщення 

індустріального парку з метою передачі її в оренду на умовах 

конкурсу керуючій компанії. Категорія земель – землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики оборони та іншого 

призначення, код КВЦПЗ 11.02-для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств 

переробної, машинобудівної та іншої промисловості; 

- доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи 

укласти договір з виконавцем робіт із землеустрою (згідно з 

законом) на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

об’єднання земельних ділянок по вул.Вінницьке шосе,18 площею 

520 000 кв.м. та площею 389 324 кв.м. для розміщення 

індустріального парку з метою передачі її в оренду на умовах 

конкурсу керуючій компанії. Категорія земель – землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики оборони та іншого 

призначення, код класифікації видів цільового призначення земель – 

11.02-для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, 

машинобудівної та іншої промисловості. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть пропозиції? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договору оренди земельної ділянки шляхом 

укладання додаткової угоди, внесення змін в рішення сесії міської ради 

та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок, надання фізичній особі згоди 



на відновлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) (ТОВ 

«Укрстандарт»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договори оренди та зміну 

коду КВЦПЗ земельних ділянок (Вовк)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договори оренди та зміну 

коду КВЦПЗ земельної ділянки (Заславська)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зменшити термін 

оренди земельної ділянки з 3 років до 1 року по пункту 1 додатку до 

проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує доповнити 

додаток проекту рішення пунктом 5 наступного змісту: 

- поновити приватному підприємству «Оксана-Плюс» договір оренди 

земельної ділянки №040974200368 від 28.12.2009 по вул.Бандери,80, 

площею 12 096 кв.м. на 3 роки. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Калюжна Т.О. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити текстову частину проекту рішення пунктом 

наступного змісту: 

- внести зміни в п.15 договору оренди землі №227-01-2013/3453365 

від 20.11.2013, виклавши його в новій редакції: «Земельна ділянка 

передається в оренду для обслуговування приміщення корпусу 

допоміжних цехів, приміщення будівлі апаратного корпусу, 

побутових приміщень головного корпусу, головного корпусу, 

інженерного корпусу, приміщення кисневої станції, приміщення 

будівлі трансформаторної підстанції, маслоочисної станції, 

пилорами, вуглекислої станції - кладової ВКБ, компресорної, 

котельні, УВЗП, будівлі бухгалтерії, складського корпусу ЦРВОО, 

будівлі складу кольорових металів». 

Також пропоную доповнити додаток проекту рішення пунктом 6 

наступного змісту: 

- поновити ПАТ «Укрелектроапарат» договір оренди землі №227-01-

2013/3453365 від 20.11.2013 по вул.Чорновола,120 площею 139 165 

м.кв. на 10 років. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть пропозиції? (Немає) 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод (Антонець)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 



Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зменшити термін 

оренди земельної ділянки з 3 років до 6 місяців по пункту 2 додатку до 

проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує зменшити 

термін оренди земельної ділянки з 3 років до 6 місяців по пункту 4 

додатку до проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення, зміну коду КВЦПЗ земельної 

ділянки (Мельник)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення, зміну коду КВЦПЗ земельної 

ділянки (Бунецький)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельних ділянок несільськогосподарського 

призначення (Костьолко)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує Внести зміни в пункт 1.1. проекту рішення, 

збільшивши ціну продажу на 30%. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про продаж земельних ділянок несільськогосподарського 

призначення (Кравчук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення сесії міської ради №108 від 04.07.2018 

року». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 

юридичній особі (Лебідь)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 



юридичній особі (Центростальконструкція)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 

юридичній особі та внесення змін в рішення міської ради (ЗАТ «Фоззі 

Захід»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, надання земельних 

ділянок в оренду, постійне користування, внесення змін в рішення 

сесій міської ради, втрату чинності пунктів рішень сесій міської ради та 

зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок (ПВТП "Алмаз")». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, надання 

дозволів на розробку технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості), проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок (ПМП «Фінмаркет»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує відхилити додаток 1 

проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує відхилити пункт 1 

додатку 2 до проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонує внести 

зміни в пункт 1 додатку 3 до проекту рішення, змінивши площу 

земельної ділянки по вул.Нижній Береговій з «35 000 кв.м» на «60 000 

кв.м». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує Внести зміни в пункт 1 додатку 3 до проекту 

рішення, змінивши площу земельної ділянки по вул.Нижній Береговій з 

«35 000 кв.м» на «60 000 кв.м» та поділити дану земельну ділянку на 3 

земельні ділянки площею по 20 000 кв.м. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договору оренди земельної ділянки шляхом 

укладання додаткової угоди (НВП «Дельта»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в рішення сесій міської ради 

та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок, втрату чинності рішень 

міської ради (Браславець)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зменшити термін 

оренди земельної ділянки з 3 років до 1 року по пункту 5 додатку до 

проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує збільшити термін оренди земельної ділянки з 3 

років до 10 років по пункту 14 додатку до проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо 

інвентаризації та поділу земельних ділянок (Міністерство оборони)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) (ТОВ «Транс-Івар»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує виключити пункт 3 з додатку до проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення інвентаризації земельної ділянки (МКП 

«Хмельницькводоканал»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- надати Міністерству оборони України дозвіл на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земельної ділянки військового містечка №48 площею 3,65 га, згідно 

з Державним актом на право користування землею №041767 (площа 

ділянки згідно з фактичним використанням та кадастровим планом, 

виготовленим землевпорядною організацією ТОВ 

«ПоділляЗемЦентр», становить 2,53 га) за адресою: 

м.Хмельницький, прс.Миру (Вінницьке шосе) для розміщення та 

постійної діяльності Збройних Сил України. Категорія земель – 

землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики та іншого 

призначення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 



Хмельницького та внесення зміни в договір про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького (ТОВ «Грасс»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького та надання згоди на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста квартири (ЖБК 

«Відродження»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (Ящук)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (КП «Хмельницькбудзамовник»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (ЖБК «Щасливий»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю 

«Трансміськбуд» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мережі водопостачання та зменшення 

розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зменшення розміру заборгованості по договору про пайову 

участь у створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького від 16.05.2016 №96 (із внесеними 

змінами додатковими угодами від 26.01.2018 №1, від 15.06.2018 №2)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди приватному підприємству – Автоцентр «Лига 



Драйв» на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної 

громади міста мережі водопостачання та зменшення розміру пайової 

участі у розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю 

«Будівельна Група Авіла», громадянам Ящуку Віктору Івановичу та 

Гречко Теофілії Пилипівні на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста мережі водопостачання та 

зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення доповнень в п.1 рішення 7-ої сесії міської ради від 

20.07.2016 №73». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (КРБП «Базис»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди товариству з обмеженою відповідальністю 

«Вимпел» на будівництво з подальшою передачею в комунальну 

власність територіальної громади міста фізкультурно-спортивного 

відкритого майданчика та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у створенні 

і розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (Апеляційний суд)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у створенні 

і розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (КП «Муніципальна дружина»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 



розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (ТОВ «Хмельницькжитлокомплекс»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького (ГК «Фортуна»)». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення прибережно – захисної смуги річки Південний 

Буг». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення доповнень в комплексну схему розміщення 

стаціонарних тимчасових споруд для провадження підприємницької 

діяльності на території м.Хмельницького». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу Кисельовій Тетяні Степанівні на встановлення 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності на 

власній земельній ділянці». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Програми розвитку міського комунального 

підприємства «Муніципальна телерадіокомпанія «Місто» на 2018-2020 

роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Комплексної програми «Піклування» в 

м.Хмельницькому на 2017-2021 роки». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до «Програми соціальної підтримки учасників 

АТО, учасників Революції Гідності, бійців-добровольців АТО у 

м.Хмельницькому та членів їх сімей на 2018-2020 рр.». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення сорок другої сесії міської ради від 

17.09.2014 №9». 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про нагородження Ратушного І.О. Почесною відзнакою Хмельницької 

міської ради ІІ ступеня». 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть пропозиції? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради питання 

«Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 04.07.2018 року 

№20». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради питання 

«Про затвердження передавального акту Хмельницької змінної 

середньої загальноосвітньої школи ІІ-ІІІ ступенів №2». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцять п’ятої сесії міської ради питання 

«Про зміну типу та перейменування Хмельницької спеціалізованої 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів №15 імені Олександра 

Співачука». 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). Усі питання порядку денного 

розглянуті. Які будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


